

Danubia

PILSNER DE BOHÈME

5% alc/vol

DANUBIA est une pilsner de Bohême non-filtrée, un style de bière tirant son origine de la République tchèque. Caractérisée par ses notes de pain, de malts pilsners québécois et les notes doucement épicées apportées par le houblon Saaz. Un ensemble classique et rafraîchissant.

AMERTUME Moyenne / 40 IBU

ACCORDS Salades
Fruits de mer et poissons
Sandwiches
Sushis
Poulet rôti
Mets frits
Entrées épicées



verre de service suggéré

4-9°C



MonsRegius

BIÈRES ARTISANALES

commandes@monsregius.ca — 514.241.6844

MonsRegius – latin de Mont Royal – est une brasserie des collines montérégiennes qui se spécialise en création de bières artisanales savoureuses et mémorables.



PRODUIT DU QUÉBEC

PRIX DE DÉTAIL
SUGGÉRÉ

619\$



Danubia

BOHEMIAN PILSNER

5% alc/vol

DANUBIA is an unfiltered Bohemian pilsner, a style of beer originating from western Czech Republic. Characterized by a bready, biscuity, toasty pilsner malt (from Québec) profile with a gentle, spicy noble hop character from classic Saaz hops. A clean, crisp and refreshing flavor.

BITTERNESS Medium / 40 IBU

PAIRS WITH Salads
Seafood
Sandwich
Sushi
Roast chicken
Fried foods
Spicy entrees



best if served in

4-9°C



MonsRegius

BIÈRES ARTISANALES

commandes@monsregius.ca — 514.241.6844

MonsRegius – latin for Mount Royal – is a brewery located in the Monteregian Hills. Specialized in the creation of artisanal, flavorful and memorable beers.



PRODUCED IN QUÉBEC

SUGGESTED
RETAIL PRICE

619\$

